
Zápisnica a uznesenia zo zasadania 

obecného zastupiteľstva zo dňa 26.09.2024 

-------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Prítomní : Pavol Jurko 

Gabriela Dudášová 

Ing. Slávka Sabolová 

Viliam Jurko 

ThLic. Marek Fatľa, PhD. 

JUDr. Marek Kmec 

Ing. Martin Macák 

 

(príloha prezenčná listina) 

 

Začiatok: o 18:30 hod.  

Koniec:   o 19:20 hod. 

 

 

Program : 

1. Otvorenie, schválenie a doplnenie programu.  

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice.  

3. Kontrola prijatých uznesení.  

4. Správa o činnosti.  

5. Rozpočtové opatrenie č. 6/2024  

6. Schválenie návrhu zmluvy na vykonávanie audítorskej činnosti za rok 2024  

7. Schválenie zmeny UP číslo 3. - žiadosť PSK pre Eurovelo  

8. Schválenie zmeny UP číslo 4. - oprava ÚP juhozápad Ličartovce + cyklotrasy + 

            cesta Ostra                                        

9. Schválenie finančných prostriedkov pre sanáciu priestorov na zriadenie OÚ v  

             Ličartovciach  

10. Schválenie finančných prostriedkov na nákup kuchynských spotrebičov do 

školskej jedálne  

11. Záver  

 

  

 



Bod č. 1 – Otvorenie. 

Starosta obce privítal prítomných poslancov, občanov obce a skonštatoval, že sa zišli  6 

zo 7– ich poslancov, čo znamená, že OZ je uznášaniaschopné. Následne prítomných 

poslancov oboznámil s programom obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za program s tým, že všetci prítomní poslanci 

hlasovali v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0 

 

K bodu bolo prijaté : 

Uznesenie č. 41/09/2024 

 

Obecné  zastupiteľstvo  v  Ličartovciach  v uznesení číslo  41/09/2024 

 

•   S c h v a ľ u j e   : 

- program zasadnutia OZ v Ličartovciach konaného dňa 26.09.2024  

nasledovne:        

 

Program : 

1. Otvorenie, schválenie a doplnenie programu.  

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice.  

3. Kontrola prijatých uznesení.  

4. Správa o činnosti.  

5. Rozpočtové opatrenie č. 6/2024  

6. Schválenie návrhu zmluvy na vykonávanie audítorskej činnosti za rok 2024  

7. Schválenie zmeny UP číslo 3. - žiadosť PSK pre Eurovelo  

8. Schválenie zmeny UP číslo 4. - oprava ÚP juhozápad Ličartovce + cyklotrasy 

+Cesta Ostra                                        

9. Schválenie finančných prostriedkov pre sanáciu priestorov na zriadenie OU v  

            Ličartovciach  

10. Schválenie finančných prostriedkov na nákup kuchynských spotrebičov do 

            školskej jedálne  

11. Záver  

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                   ....................................  

                                        Pavol  Jurko 

                                        starosta obce 



 

 

Bod č. 2 – Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce navrhol aby: 

- zapisovateľom  na zasadnutí OZ konaného dňa 26.09.2024 bola: Danka Ivančová 

- overovateľmi zápisnice na zasadnutí OZ konaného dňa 26.09.2024 boli: Viliam Jurko a  

   Gabriela Dudášová 

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0. 

 

K bodu bolo prijaté : 

Uznesenie č. 42/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  42/09/2024 

• S c h v a ľ u j e: 

- za zapisovateľa  na zasadnutí OZ konaného dňa 26.09.2024 bola: 

Danka Ivančová 

- overovateľmi zápisnice na zasadnutí OZ konaného dňa 26.09.2024 

boli: Viliam Jurko a Gabriela Dudášová 

 

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                   ................................  

                                      Pavol  Jurko 

                                      starosta obce 

 

 

Bod č.3 -  Kontrola prijatých uznesení 

Predkladá: Pavol Jurko, starosta obce 

Starosta obce oboznámil prítomných o plnení resp. priebežnom plnení prijatých uznesení 

z predchádzajúceho OZ. Konštatoval, že uznesenie boli splnené. 

 

Obecné  zastupiteľstvo  v  Ličartovciach    

 

• B e r i e   n a    v e d o m i e  : 

- Stav plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ličartovce . 

 

                                                                

Ličartovce dňa 26.09.2024                 ................................   

                                     Pavol  Jurko 

                            starosta obce 

 



Bod č.4 -  Správa o činnosti 

Predkladá: Pavol Jurko, starosta obce 

Starosta obce predniesol správu o činnosti Obecného úradu Ličartovce. 

- Správa o financovaní stavebných prác v priestoroch  ZŠ 

- Dokončenie rekonštrukcie dvoch tried, šatne v ZŠ 

- Elektrické rozvody v ZŠ boli vymenené, potrebné je vymeniť prívodný kábel 

- P.Maľarík bol vyzvaný nainštalovať zvesenú bránu na dohodnuté miesto 

- Okolie ZŠ vytvorené parkovacie miesta pre zamestnancov ZŠ a MŠ 

- Prebieha obnova Kultúrneho domu 

- Projekt Džubikov dom je v štádiu otvorenia dedičského konania  

- Obecný podnik funguje sebestačne 

- Projekt Stojisko kontajnerov – nižná Pažiť je priebežne vypratávané  

 

Obecné  zastupiteľstvo  v  Ličartovciach    

 

• B e r i e   n a    v e d o m i e  : 

- Správu o činnosti Obecného zastupiteľstva obce Ličartovce . 

  

                                                                  

Ličartovce dňa 26.09.2024                  ................................  

                                      Pavol  Jurko 

                                      starosta obce 

 

 

Bod č.5 – OÚ predkladá návrh na rozpočtové opatrenie č.6/2024 

Obecný úrad  predkladá návrh rozpočtového opatrenia na schválenie. Rozpočtové 

opatrenie bolo zrealizované pre potrebnosť presunúť voľné či viazané finančné 

prostriedky v závislosti od použitia. Presuny kontrolované finančnou komisiou 

Rozpočtové opatrenie č.6/2024 prečítala predsedníčka fin. komisie Slávka Sabolová. 

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0. 

 

K bodu bolo prijaté : 

Uznesenie č. 43/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  43/09/2024 

A: S c h v a ľ u j e: 

- Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2024 v zmysle ustanovenia § 14 

ods. 2 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov a to celkovú úpravu 



rozpočtu navýšenie príjmov a výdavkov o sumu 16 195,98 eur na sumu 

895 263,61 eur. 

  

 

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                        ..................................  

                                        Pavol  Jurko 

                                        starosta obce 

 

 

Bod  č.6 – Schválenie návrhu zmluvy na vykonávanie audítorskej činnosti za rok     

                  2024 

Obecný úrad predkladá návrh zmluvy na vykonávanie audítorskej činnosti na schválenie. 

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0. 

 

K bodu bolo prijaté : 

Uznesenie č. 44/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  44/09/2024 

A: S c h v a ľ u j e: 

- Schvaľuje návrh zmluvy na vykonávanie audítorskej činnosti za rok 2024 

a poveruje starostu k podpísaniu predmetnej zmluvy. 

 

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                   ................................  

                                      Pavol  Jurko 

                                      starosta obce 

 

 

 

Bod č.7 – Schválenie zmeny ÚP číslo 3.- žiadosť PSK pre Eurovelo 

Obecný úrad Ličartovce predkladá návrh zmenu územného plánu na schválenie. Zmena je 

potrebná z dôvodu požiadavky PSK na prehodnotenie cyklo-trasy-eurovela z pravej strany 

diaľnice, kde je ochranné pásmo SPP- distribúcia, na ľavú stranu kde bude možné 

vybudovať predmetnú cyklotrasu.  

 



Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0. 

 

K bodu bolo prijaté : 

Uznesenie č. 45/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  45/09/2024 

S c h v a ľ u j e: 

- OZ schvaľuje návrh na zmena Územného plánu č.3 z dôvodu úpravy trasy 

Eurovela  /cyklochodník   Po-Ke/. Za predpokladu preplatenia nákladov 

7000 eur Prešovským samosprávnym krajom 

 

 

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                   ................................  

                                      Pavol  Jurko 

                                      starosta obce 

 

 

Bod č.8 – Zmena ÚP číslo č./úprava juhozápadnej časti a ostatné úpravy/ 

Obecný úrad predkladá návrh zmeny ÚP na schválenie. Zmena ÚP číslo 4 je nevyhnutná 

pre ďalší rozvoj obce z dôvodu čerpania nenávratných finančných prostriedkov z EU.. 

Úprava sa týka juhozápadnej časti obce + navrhované  cyklotrasy prípadne cesty do 

Obišoviec, Drienova a k chatovej oblasti Svinka pod Ostrou. Predpokladaná cena zmeny 

ÚP číslo 4 je 12000 euro Na tejto cene sa budú pravdepodobne podieľať aj súkromné 

spoločnosti v našom katastri , nakoľko im obec vychádza v ústrety.  

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0. 

 

K bodu bolo prijaté : 

Uznesenie č. 46/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  46/09/2024 

S c h v a ľ u j e: 

- OZ schvaľuje návrh, zmena Územného plánu číslo 4. /nevyhnutné 

úpravy z dôvodu ďalšieho rozvoja obce/. 
 

Ličartovce dňa 26.09.2024                 ...............................  

                                   Pavol  Jurko 

                                                                                              starosta obce 

     

 



Bod č.9 – Schválenie finančných prostriedkov na dokončenie priestorov pre 

zriadenie OÚ. 

Obecný úrad predkladá návrh na dofinancovanie priestorov pre zriadenie Obecného 

Úradu. Na stavebné dokončenie priestorov je potrebné zaliať podlahu betónovým poterom 

so špeciálnou povrchovou úpravou, dokúpenie sanity do toaliet, dokúpenie svietidiel 

a kompletizácia elektrickej rozvodnej skrine. OÚ navrhuje schváliť na dokončenie čiastku 

7500 euro z ktorých by sa financovali potery, svietidlá a kompletizácia el. skrine. 

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 5/1/0. 

 

K bodu bolo prijaté : 

 

Uznesenie č. 47/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  47/09/2024 

 

• A: S c h v a ľ u j e: 

- Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu na dofinancovanie 

rekonštrukcie priestorov Obecného úradu v budove školy v celkovej hodnote do 

7500eur. 

 

• B: S c h v a ľ u j e: 

Úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením v zmysle ustanovenia § 14ods. 2 zákona 

č.583/2004 Z.z. pri použití prostriedkov z rezervného fondu na dofinancovanie 

rekonštrukcie priestorov obecného úradu v sume do 7500 eur. 

 

 

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                ................................   

                                    Pavol  Jurko 

                          starosta obce 

 

            

Bod č.10 -  finančných prostriedkov na dokúpenie elektrických spotrebičov do 

kuchyne MŠ. 

Obecný úrad Ličartovce predkladá návrh na schválenie finančných prostriedkov na 

schválenie, jedná sa o elektrické spotrebiče. Dôvod nákupu je prestarla technika 

s extrémnym odberom elek. prúdu. Malo by sa jednať o nákup nového konvektomatu  do 

4000 eura. Odparovač, ktorý je veľmi potrebný do 1000 euro. 

 

Hlasovanie:  Poslanci následne hlasovali za predložený návrh. Všetci prítomní poslanci 

hlasovali  v pomere za/zdržal sa/proti - 6/0/0. 

 



K bodu bolo prijaté : 

 

Uznesenie č. 48/09/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ličartovciach v uznesení číslo  48/09/2024 

• A: S c h v a ľ u j e: 

- Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu na nákup kuchynských 

spotrebičov do školskej jedálni v celkovej hodnote do 5000 eur. 

 

• B: S c h v a ľ u j e: 

Úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením v zmysle ustanovenia § 14ods. 2 zákona 

č.583/2004 Z.z. pri použití prostriedkov z rezervného fondu na nákup kuchynských 

spotrebičov v sume do 5000 eur. 

 

 

Ličartovce dňa 26.09.2024                  .................................   

                                      Pavol  Jurko 

                            starosta obce 

 

 

Bod č.11 – Záver, voľná rozprava: 

 

p. Kmec: Na minulom OZ, Že stavebná komisia pôjde obhliadnuť cintorín.  Každý 

si tam pri výkope ukladá hlinu, kde chce kope, čo chce a hlinu dávajú ku plotu. Treba 

sa ísť pozrieť koľko hliny je tam nasypané. Ďalšia otázka sa týka  osadenia brány, 

čo p. Maľarík osadzuje, prečo sú tam zamestnanci obce? 

Starosta: Myslíš hlinu na cintoríne pri hroboch? Pôjdem  skontrolovať cintorín 

ohľadom hliny. Čo sa týka osadenia brány, zamestnanci sú preto pri osadení brány, 

aby dávali pozor, aby bola osadená správne predsa je to náš majetok.  Disponujem 

s informáciou ohľadom osadenie brány, ktorá prebehne na budúci týždeň.  

p.Kmec: Nebolo by vhodné osadiť bránu ako bola? 

Vilam Jurko: Nemôže  sa osadiť tak ako bola, pretože sa rozšíril vstup na cintorín. 

Starosta: Rozšíril sa vstup na cintorín pri pohľade na bránu po ľavej strane. 

Viliam Jurko: Pôjdeme so stavebnou komisiou a následne si to vysvetlíme 

a vydiskutujeme ako sa rozšíril vstup. 

Kmec: Netreba hovoriť, že ľudia zavádzajú rozprávaním ohľadom vývozu na Pažiti.  

Nachádza sa tam drevený podval, zárubne. 

Viliam Jurko:   drevený podval a zárubňu sa dá zlikvidovať  a pri vývoze konárov 

občanom bude zamestnanec obce.  

Starosta:  Drevené podvaly sú na vývoz dreva,  len sú tam, len dočasne uložené a tak 

tiež aj konáre , všetko sa vyvezie do Kronospanu. 

Starosta:  Poprosím zapísať do zápisnice -opakovane- Poroznášať obyvateľom obce 

letáčiky ohľadom stojisko kontajnerov, ktoré sú umiestnené v areáli futbalového 

štadióna, aby občania separovali odpad .  



Kmec: Pred prázdninami  sme sa rozprávali o dvoch dierach na našej ulici pred p. 

Podálokom, hovoril si , že pôjde stavebná komisia sa na to pozrieť. Deti mali 

prázdniny buďme radi , že sa nič nestalo. Ako to prebieha? 

Starosta: Rozprával som  s p.Podolákom a pracuje na zásype týchto prekážok. 

P.Podolák je s tým oboznámený.  

Viliam Jurko: p. starosta najvhodnejšie riešenie je termín  na zasypanie  týchto dvoch 

dier . 

Kmec: Chodník pri kultúre? 

Vilam Jurko: Všetko má postupnosť a všetko sa naraz nedá. 

Starosta: Vypracuje sa projekt na chodník a všetko sa nedá naraz vykonať v obci. 

Sabolová: Áno chodník okolo kultúry od hlavnej cesty je úzky, ale dá sa prejsť pekne. 

Momentálne sa opravuje škôlka, škola  nakoľko boli v havarijnom stave, aby boli 

dôstojné podmienky a iné práce na obci a tak sa  neskôr postupne urobia iné časti 

obce. Chodník okolo kultúrneho domu je v pláne . 

p.Šmalecová: Chcem sa opýtať ako je to s kanalizáciou?  

Starosta: Čo sa týka kanalizácie, obec disponuje s projektami kanalizácie sú podané 

a rieši sa to ,majú sa  realizovať , ale v podstate, kedy budú schválené a uvoľnené 

finančné prostriedky zatiaľ sa nič nepohlo.  

Slávka Sabolová: Stavebné povolenie je vydané ohľadom kanalizácie? 

Starosta: Áno stavebné povolenie je podané. 

Sabadoš: Chcem sa informovať ohľadom cesty úvoz a rigolu. Blíži sa zima a môže sa 

stať, že bude táto cesta zľadovateľná. Budú prebiehať opravy na tomto úseku? 

Starosta: Cesta úvoz a rigol sa momentálne rieši a to tým, že sa zasanuje do zimy 

a následne by sa mal použiť asfalt na cestu. Čo sa týka rigolu tá sa dobuduje. 

Viliam Jurko: Najvhodnejšie riešenie tohto úseku by bolo vyspádovať . 

                      

 

 

 

                                                        ............................  

                                        Pavol  Jurko 

                                        starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice: Viliam Jurko                          …………........…….. 

    Gabriela Dudášová                 ……………........….. 


